

Besluitenlijst Presidium

Datum	16-09-2024
Tijd	20:00 – 21:12
Locatie	Ruimte D.01.02: Commissiekamer
Voorzitter	Ben Maathuis
Griffier	Nathan Gradisen
Aanwezigen	Ruud Geerders (Gewoon Uden), Nathan Gradisen, Cock de Jong (PRO), Bas Keijzer (Maashorst Vooruit), Genoveef Lukassen (GroenLinks), Ben Maathuis (Voor de Dorpen), Jürgen Minten (CDA), Maarten Prinssen (VVD), Ton Segers (SP), Dennis van Tiel (Jong Maashorst) en Harry van Tiel (UdenPlusLanderd)
Afwezigen	Hans van der Pas, Janco Bethlehem (Forum voor Democratie), Karin Francken (VVD), Emiel Jozeph's (Jong Maashorst)

1 **Opening en mededelingen**

Besluit:

Niet van toepassing.

Toelichting:

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur. Hij geeft aan dat de burgemeester is verhinderd. Hij vervangt, in verband met de afwezigheid van Karin Francken, de burgemeester als voorzitter van het presidium. Karin Francken wordt in verband met haar afwezigheid vervangen door Maarten Prinssen. Verder is Janco Bethlehem verhinderd. Ook is Emiel Jozeph's afwezig. Hij wordt vervangen door Dennis van Tiel.

2 **Vaststellen besluitenlijst presidium van 26 augustus 2024**

Besluit:

Het presidium besluit bij agendapunt 6, over de vlag in de raadszaal, van de besluitenlijst toe te voegen dat Jürgen Minten heeft aangegeven eerst het vlaggenprotocol vastgesteld te willen hebben. Voor het overige stelt het presidium de besluitenlijst van 26 augustus 2024 vast conform het concept.

Daarnaast besluit het presidium de datum in de besluitenlijst van het presidium van 10 juni 2024 van 17 juni 2024 te wijzigen in 10 juni 2024.

Toelichting:

Ruud Geerders vraagt naar aanleiding van agendapunt 6 van de vorige vergadering over de vlag in de raadszaal wanneer hierover een besluit in de

raad kan worden verwacht. De griffier geeft aan dat hij heeft begrepen dat het ontwerp van de vlag eerst langs de raad moet. Er kan dan meteen een besluit worden genomen over het plaatsen van vlaggen in de raadszaal.

3 Nieuwe onderwerpen onderzoek Rekenkamer

Besluit:

Het presidium besluit om bij de fracties te inventariseren welke onderwerpen er leven en verzoekt de heer Hengeveld over twee maanden terug te komen bij de fractie om over nieuwe onderwerpen voor onderzoeken verder te praten. Het presidium doet een oproep aan de fracties om onderwerpen aan te dragen bij de griffie.

Toelichting:

André Hengeveld vertelt dat de Rekenkamer denkt aan participatie als onderwerp voor een nieuw Rekenkameronderzoek. Het presidium geeft aan dat er nu een nieuw participatiebeleid in de maak is. De vraag is in hoeverre het onderzoeken van iets uit het verleden over participatie een toegevoegde waarde heeft. Het presidium ziet dit niet direct.

Er passeren verschillende thema's de revue: Ton Segers noemt schuldhulpverlening, Jürgen Minten noemt Defensie en Dennis van Tiel noemt regionale samenwerking.

4 Terugblik op onderstaande vergaderingen/bijeenkomsten van de raad

Besluit:

Niet van toepassing.

Toelichting:

Het presidium vond de raadsinformatieavond over ondermijnende criminaliteit een goede avond, maar dit kwam qua tijd niet goed uit. De inleiding was te lang en de laatste spreker kwam te weinig aan bod. De ambtenaren moeten goed op de tijdsindeling letten bij dit soort avonden. Het komt namelijk vaker voor dat de avonden aan het einde worden afgeraffeld, terwijl de inleidingen vaak te lang zijn. Ambtenaren zouden er goed op moeten letten wat het doel van de avond is en wat ze raadsleden willen meegeven. Hierbij moet uitloop meegenomen worden, omdat er vragen gesteld kunnen worden.

Naar aanleiding van de vergadering van de commissie S&B concludeert het presidium dat de discussie over opgeven van bespreekpunten in het presidium gevoerd had moeten worden, niet tijdens de commissievergadering. De

afpraak is volgens het presidium dat als een fractie niet doorgeeft wat de bespreekpunten zijn, de fractie de kans loopt dat er geen ambtelijke ondersteuning is en dat vragen maar beperkt beantwoord kunnen worden. Maarten Prinssen geeft aan dat de discussie tot gevolg had dat mensen de mond werd gesnoerd, maar dat dit eigenlijk niet kon. Het was volgens hem te strak. Het presidium geeft aan dat in de commissievergaderingen er ruimte moet zijn voor discussie, maar dat het tegelijkertijd ook geen hoorcollege moet worden.

Het presidium geeft verder naar aanleiding van de commissievergaderingen aan dat per agendapunt fracties één woordvoerder hebben, maar dat verduidelijkende vragen ook gesteld mogen worden door leden van de fractie.

Naar aanleiding van de vergadering van de commissie REF vraagt Jürgen Minten of raads- en commissieleden na afloop van een vergadering door de griffie worden aangesproken als zij het Reglement van Orde overtreden. De griffier geeft aan dat dit wel eens gebeurt, maar dat dit afhangt van de situatie.

5 Aandachtspunten en uitdagingen volgende vergaderingen/bijeenkomsten van de raad

Besluit:

Niet van toepassing.

Toelichting:

Er zijn vanuit het presidium geen bijzonderheden over de genoemde bijeenkomsten.

6 Planning bespreking programmabegroting 2025

Besluit:

Het presidium gaat akkoord met de planning voor de Programmabegroting 2025. Daarbij vult het presidium aan dat verdiepende technische vragen ook schriftelijk ingediend moeten worden op maandag 7 oktober 2024 vóór 9:00 uur.

Vanuit het presidium is geen behoefte om de Programmabegroting in de commissies te bespreken.

Toelichting:

Vanuit de agendacommissie wordt toegelicht dat de de agendacommissie heeft besloten om later te bepalen of de raadsinformatieavond met de mogelijkheid

om aanvullende vragen te stellen over de Programmabegroting daadwerkelijk doorgang vindt. Het alternatief is om dit schriftelijke af te doen. Dit is afhankelijk van het aantal aanvullende vragen.

7 Sessies tweedaagse raadsconferentie

Besluit:

Het presidium besluit om de raadsconferentie over vernieuwing van het vergadermodel met Necker in te plannen. Het presidium verzoekt de griffier om bij de raads- en commissieleden na te gaan of woensdag 16 oktober hiervoor een geschikte datum zou zijn.

Het presidium geeft aan dat de sessie vanuit het Ondersteuningsteam kan plaatsvinden als de raad ruimer in de tijd zit. De debattraining heeft volgens het presidium geen prioriteit.

Toelichting:

Ton de Vroomen, Ruud Geerders en Mike de Ridder kunnen op woensdag 16 oktober in ieder geval niet bij de raadsconferentie aanwezig zijn.

8 Instellen lokale regiotafel Regio Noordoost-Brabant

Besluit:

Het presidium besluit tot het instellen van een lokale regiotafel voor de Regio Noordoost-Brabant, maar om dit beperkt op te tuigen en over een jaar de lokale regiotafel te evalueren.

Toelichting:

Het presidium concludeert dat er geen belangstelling lijkt voor het aanwijzen van twee vaste vervangers voor de klankbordgroep van de RNOB.

9 Evaluatie Berenschot en vervolg

Besluit:

Het presidium besluit om bij de behandeling van de evaluatie van de herindeling door Berenschot tijdens de raadsvergadering van 14 november 2024 de mogelijkheid te geven tot inspreken en dit ook duidelijk te communiceren.

10 Procedure wensen en bedenkingen

Besluit:

Het presidium geeft aan de behoefte te hebben om voorhangprocedure voor de raad nader uit te werken en verzoekt de griffier hierin het voortouw te nemen.

11 Foto van de raad op 10 oktober 2024

Besluit:

Het presidium stemt in met het maken van een foto van de raad op 10 oktober.

Toelichting:

Maarten Prinssen geeft aan dat hij op 10 oktober niet bij de raadsvergadering is. Ook Davy van der Ven is er op die datum niet. Harry van Tiel geeft aan er niet bij de begrotingsbehandeling te zijn.

Het presidium verzoekt de griffier om in de appgroep aan te geven dat er op 10 oktober een foto gemaakt wordt en bij de griffie aan te geven als raadsleden er niet bij zijn.

12 Raadsvoorstel Ontslag en benoeming commissielid niet-zijnde raadslid

Besluit:

Het presidium gaat akkoord met het voorstel 'Raadsvoorstel Ontslag en benoeming commissielid niet-zijnde raadslid'.

13 Rondvraag

Besluit:

Niet van toepassing.

Toelichting:

Maarten Prinssen geeft aan dat de omgang tussen ambtenaren en raadsleden van bedroevend niveau is. Ruud Geerders sluit zich hierbij aan. Bas Keijzer geeft aan het systeem te kennen waarbij er per afdeling een aanspreekpunt is voor raadsleden. Een aantal leden van het presidium hebben de wens om ambtenaren rechtstreeks te kunnen bereiken.

14 Sluiting

Besluit:

Niet van toepassing.

Toelichting:

De voorzitter sluit de vergadering om 21:12 uur.